

Title (en)
Packaging device.

Title (de)
Verpackungselement.

Title (fr)
Élément d'emballage.

Publication
EP 0634331 A1 19950118 (DE)

Application
EP 94810395 A 19940705

Priority
CH 207193 A 19930709

Abstract (en)
A packaging element and a method for producing it are proposed as a particularly simple, space-saving and easily disposable packaging for flat articles. The packaging element consists of a supporting part with a supporting surface (3) for an article and has side parts (6, 7, 8, 9), all of the same material, which are connected to the supporting part by means of a bridge (12) of the same material and which are folded back onto the supporting surface in such a way that the supporting surface, together with the side parts, encloses a space for the article. <IMAGE>

Abstract (de)
Als besonders einfache, raumsparende und leicht entsorgbare Verpackung für flache Gegenstände wird ein Verpackungselement und ein Verfahren zu dessen Herstellung vorgeschlagen. Das Verpackungselement besteht aus einem Auflageteil mit einer Auflagefläche (3) für einen Gegenstand und weist Seitenteile (6, 7, 8, 9), alle aus demselben Material, auf, die über eine Brücke (12) aus demselben Material mit dem Auflageteil verbunden sind und die auf die Auflagefläche so zurückgeklappt sind, dass die Auflagefläche mit den Seitenteilen einen Raum für den Gegenstand einschliessen. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 5/20; **B65D 5/42**

IPC 8 full level
B65D 5/20 (2006.01); **B65D 75/28** (2006.01); **B65D 81/03** (2006.01); **B65D 85/30** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 5/20 (2013.01); **B65D 75/28** (2013.01); **B65D 81/03** (2013.01); **B65D 85/30** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] US 3804237 A 19740416 - CHRISTENSEN D, et al
- [YA] FR 1389146 A 19650212 - TRI WALL CONTAINERS
- [X] FR 730980 A 19320826
- [X] US 4782611 A 19881108 - PAPOV ZELKO [CA]
- [XA] FR 2300710 A1 19760910 - CHABANNE SA CARTONNAGES [FR]
- [A] DE 8702732 U1 19870409
- [A] US 2233207 A 19410225 - GILLAM EDWARD D

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0634331 A1 19950118; CH 687075 A5 19960913

DOCDB simple family (application)
EP 94810395 A 19940705; CH 207193 A 19930709